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PROTOKÓŁ NR XXXIII/21 

Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 30 grudnia 2021 r. 

Obradom Sesji, które rozpoczęły się o godzinie 1000 w sali Gminnego Centrum Kultury 

w Gródku, przewodniczył Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady Gminy Gródek. 

Protokołowała Katarzyna Anchimowicz – podinspektor w Referacie Organizacyjnym w Urzędzie 

Gminy Gródek. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych, 

w obradach uczestniczy 13 radnych, co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Radni obecni na obradach XXXIII Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum: 

1. Radny Marek Antonowicz, 

2. Radny Grzegorz Borkowski, 

3. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

4. Radna Alina Gościk, 

5. Radny Wieczysław Gościk, 

6. Radny Jerzy Gryc, 

7. Radna Iwona Kalinowska, 

8. Radna Anna Kulesza, 

9. Radny Mirosław Nos, 

10. Radna Anna Petelska, 

11. Radna Dorota Popławska, 

12. Radna Małgorzata Popławska, 

13. Radny Wysocki Andrzej. 

Nieobecna podczas stwierdzania quorum: Radna Grażyna Kubiak, Radna Monika Ratyńska. 

(Listy obecności radnych, zaproszonych gości oraz sołtysów stanowią kolejno załącznik Nr 2,3 i 4 do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż na stole protokolanta wyłożony jest protokół obrad 

XXXII Sesji Rady Gminy. W trakcie dzisiejszej Sesji radni mogą wnosić poprawki lub uzupełnienia 

do protokołu, po czym zostanie on przyjęty i podpisany. 

 

Ad. 2 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż porządek obrad został przesłany radnym wraz 

z materiałami na dzisiejsze obrady.  

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2021 r. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Gródek na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Gródek na 2022 r. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział 

w działaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych członków ochotniczej straży pożarnej. 
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy Gródek na 2022 r. 

11. Pytania i wnioski radnych. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Przyjęcie protokołu obrad XXXII Sesji Rady Gminy Gródek. 

14. Zamknięcie obrad. 

(Projekt porządku obrad stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do proponowanego 

porządku obrad XXXIII sesji Rady Gminy. 

Głosowało 13 radnych: 

za - 13,  

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iż 

porządek obrad XXXIII sesji Rady Gminy został przyjęty oraz że punkty 1 i 2 porządku obrad zostały 

zrealizowane. 

 

Ad. 3 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza przedstawił informację o pracy Wójta w okresie 

międzysesyjnym. 

(Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu) 

Radna Alina Gościk zapytała w jaki sposób zostaną zamocowane słupki do piłki siatkowej na 

sali gimnastycznej w szkole?  

Kierownik Referatu Monika Kazberuk odpowiedziała, że słupki zostaną zamówione 

w specjalistycznej firmie, która odpowiednio je zamontuje tj. wykona specjalne tuleje, bądź otwory. 

Producenci stosują różne technologie. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Gródek na 2021 r., radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie, a następnie zwrócił 

się do Skarbnika Gminy o omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Marta Popławska wskazała, że od momentu otrzymania przez Radnych 

materiałów, należało dokonać jeszcze zmian. W związku z tym, że będą dodatkowe środki na 

realizację zadań w zakresie wspierania ochrony granicy państwowej. Wojewoda poinformował Urząd, 

że procedowanie tego wniosku zostało przesunięte na początek przyszłego roku, więc kwotę tę, 

należało z budżetu zdjąć, zarówno z planu dochodów, jak i wydatków. Ponadto, w dniu 14 grudnia 

wniosek o zmiany w planie złożył Dyrektor Szkoły Podstawowej, które również zostały zwarte. 

Pozostałe zmiany dotyczą dostosowania planu wydatków Urzędu Gminy Gródek do aktualnie 

realizowanych zadań samorządu, w szczególności: zabezpieczenie środków na zimowe utrzymanie 

dróg, ubezpieczenia strażaków oraz samochodów bojowych, zakupy materiałów i energii, zakupy 

usług pozostałych oraz inne niezbędne wydatki. 
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Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący 

Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Gródek na 2021 r. 

Głosowało 13 radnych:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian 

w budżecie Gminy Gródek na 2021 r., została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXIII/279/21 Rady Gminy w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2021 r., stanowi załącznik Nr 6 

do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2022-2037, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie, 

a następnie zwrócił się do Skarbnika Gminy o omówienie projektu uchwały. 

 Skarbnik Gminy Marta Popławska wskazała, że projekt uchwały należało dostosować do uwag 

zawartych w opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. W odniesieniu do planowanych nadwyżek 

operacyjnych w latach 2022-2037, zweryfikowano ich wysokości, zgodnie z uwagami zawartymi 

w uchwale Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej z dnia 13 grudnia 2021 r. w 

sprawie wyrażania opinii o przedmiotowym projekcie uchwały. Jednakże zakłada się, że są one 

możliwe do uzyskania we wskazanym poziomie na podstawie nadwyżek uzyskanych w latach 

poprzednich. W prognozowanym okresie WPF odnotowuje się fakt spełnienia indywidualnego 

wskaźnika spłaty, wynikającego z art. 243 ustawy o finansach publicznych, stopnia realizacji 

poszczególnych wielkości zawartych z tym dokumencie z punktu widzenia osiągnięcia zakładanych 

kwot jest ograniczony. Trzeba zaznaczyć, iż szesnastoletni okres prognozowania obarczony jest 

znacznym ryzykiem błędu, przy szacowaniu wartości istotnych z punktu widzenia obsługi 

zaciągniętego długu. W WPF wprowadzono już na dzień dzisiejszy dwa przedsięwzięcia - rozwój e-

usług w gminach Związku Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego oraz nowe przedsięwzięcie tj. 

przebudowa drogi gminnej (ulica Piękna w Waliłach-Stacji). W ramach Rządowego Funduszu Polski 

Ład – Program Inwestycji Strategicznych, w roku 2022 planuje się wydatkować kwotę 80 000 zł, 

a w roku 2023, kwotę miliona czterystu tysięcy. W odniesieniu do projektu uchwały 

z dnia 15 listopada, wprowadzono następujące zmiany: zmniejszono dochody o kwotę 617 099,00 zł, 

zwiększono wydatki o kwotę 507 129,00 zł, a tym samym zwiększył się deficyt o kwotę  

1 124 228,00 zł.  

Przewodniczący Rady odczytał Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr RIO.2-00311-

49/2021 składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 13 grudnia  

2021 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
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Finansowej Gminy Gródek na lata 2022 – 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2022 – 2037. 

Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący 

Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i 

spłat zobowiązań na lata 2022-2037. 

Głosowało 13 radnych:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na lata 2022-2025 wraz z prognozą 

kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXIII/280/21 Rady Gminy w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gródek na 

lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037, stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego 

protokołu) 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Gródek na 2022 r., radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie, a następnie 

poprosił Wójta Gminy o zabranie głosu. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że na ostatniej sesji w roku, radni zobowiązani są 

podjąć uchwałę dotyczącą budżetu Gminy na rok następny. Każdy budżet wymaga dogłębnej analizy, 

różnych konsultacji, różnych uzgodnień, a także zmian. Ważnym jest, aby budżet był zgodny z ustawą 

o finansach publicznych, a także wymogami określonymi w wytycznych Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. Istotnym wymogiem jest to, żeby wydatki bieżące były wyższe od dochodów 

bieżących. Mamy nadwyżkę operacyjną w wysokości ponad miliona złotych, a więc to jest wskaźnik, 

który ukazuje to, że spełniamy ten warunek w dobrym stopniu. Korzystnie wypada także wskaźnik 

dotyczący zobowiązań w danym roku. Na następny rok, ten wskaźnik wynosi ponad 30 %, Stan 

zobowiązań, wynikający z projektu budżetu wynosi ponad 3 %. Wydatki związane z planowanymi 

inwestycjami, wyniosą ponad 8 000 000,00 zł i to w warunkach naszego budżetu. W efekcie będzie to 

stanowić 25-30 % wydatków ogółem. To jest bardzo optymistyczny wskaźnik, dający możliwość 

rozwoju. Te wskaźniki pozwalają nam na to, żeby określić, że budżet jest realny.  

Po raz kolejny udowodniliśmy, że właściwa analiza możliwości pozyskania środków zewnętrznych 

daje efekty. Potrafimy ocenić, które problemy możemy rozwiązać w oparciu o środki zewnętrzne, bo 

tak jak wiemy własnych środków na te cele, nie posiadamy. Prawie wszystkie, zaplanowane 

w budżecie inwestycje są dofinansowane z różnych źródeł i to w wysokości 90 - 95 %. Wciąż trwa 

sytuacja epidemiologiczna, sytuacja na granicy, postępuje inflacja, wzrost cen usług i towarów i to 

niestety przekłada się na wszystkie wykonane kosztorysy. Są one ważne na pewien dzień, a co nas 

czeka w momencie, gdy będziemy ogłaszać i rozstrzygać - nie wiemy. Miejmy nadzieję, że wszystko 
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potoczy się po naszej myśli. Na chwilę obecną, raczej wszystkie zaplanowane inwestycje 

zrealizujemy. Natomiast, nie możemy całkowicie wykluczyć tego, że będzie konieczne zrezygnowanie 

z realizacji jakichś zadań. To wynika z konstrukcji budżetu oraz z ilości zadań, a ilość zadań jest 

rekordowa. Biorąc pod uwagę potrzebę rozwiązania problemów wodnokanalizacyjnych, złożyliśmy 

wniosek o pozyskanie środków z programu rządowego dotyczący PGRów. Otrzymaliśmy 

dofinansowanie na realizację budowy kanalizacji, wodociągu. Oprócz tego, wpłynęła do naszej gminy 

tzw. uzupełniająca subwencja ogólna w wysokości 1 500 000,00 zł – 900 000,00 zł na kanalizację i 

600 000,00 zł. Te dwa programy pozwolą nam na to, żeby zrealizować zaplanowane odcinki 

kanalizacji tj. ul. Agrestową, Jaśminową, Gródek-Kolonia oraz Ruda. Złożyliśmy, w ramach Nowego 

Ładu, trzy wnioski. Wszystkie trzy przeszły, na kwotę 4 500 000,00 zł. Między innymi będziemy 

realizować sprawy związane z kompleksową termomodernizacją budynku OSP, czyli począwszy od 

dachu, poprzez okna, elewację, kotłownię i panele fotowoltaiczne. Kolejną inwestycją, którą będziemy 

realizować w ramach Nowego Ładu jest montaż instalacji fotowoltaicznych w budynkach 

użyteczności publicznej wraz z magazynem energii. Trzecim zadaniem jest ul. Piękna w Waliłach-

Stacji. W ramach środków Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego 

wykonamy zagospodarowanie Góry Zamkowej, według naszego projektu oraz dojście i dojazd na tę 

Górę, czyli ulicę Zamkową. Wykonane zostaną kolejne odcinki oświetlenia LED. Będzie to dotyczyć 

miejscowości Pieszczaniki i Załuki. W przyszłym roku zakończymy termomodernizację sali 

gimnastycznej, czyli docieplenie stropu. Przewidziany jest zakup samochodu osobowego do przewozu 

osób niepełnosprawnych, ale nie tylko. Otrzymaliśmy programy na zakup komputerów dla rodzin 

popegeerowskich. Zaplanowane są także drobne inwestycje tj. wykonanie wiat, zakup urządzeń na 

place zabaw, a także siłownie. Uważam, że to jest jeden z lepszych budżetów, jeżeli chodzi o projekty 

inwestycyjne. Poza tym, budżet zapewnia realizację zadań ustawowych, czyli wszystkich bieżących. 

Zapewnia możliwość spłaty zobowiązań, które powstaną. Zapewnia możliwość realizacji bardzo wielu 

inwestycji. Wnoszę o uchwalenie budżetu na 2022 r.  

Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk odczytał opinię zawartą w uchwale  

Nr RIO.2-00310-49/2021 składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku  

z dnia 13 grudnia 2021 r. w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Gródek 

na 2022 r. oraz możliwości sfinansowania planowanego deficytu budżetu gminy.  

Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący 

Rady poprosił o przedstawienie opinii Komisji Finansów, Gospodarki i Rolnictwa. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski 

przedstawił Opinię Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek w sprawie 

budżetu Gminy Gródek na 2022 r. Komisja Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady Gminy Gródek 

na posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2021 r. przeanalizowała projekt uchwały w sprawie budżetu Gminy 

Gródek na 2022 r., zapoznała się z Wieloletnią Prognozą Finansową Gminy Gródek na lata 2022 – 

2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022 – 2037, planem dochodów i 

wydatków, wykazem zadań i limitem wydatków na zadania inwestycyjne, zestawieniem planowanych 

kwot dotacji udzielonych z budżetu Gminy w 2022 r. oraz planem przychodów i kosztów 

samorządowych zakładów budżetowych na 2022 r. Komisja stwierdziła, że budżet jest realny do 

wykonania. Zaplanowane dochody bieżące są wyższe od zaplanowanych wydatków bieżących o 

kwotę 1 010 763,00 zł. Jest to nadwyżka budżetowa, a więc spełniony jest ustawowy warunek 

wynikający z art. 242 ustawy o finansach publicznych, dający możliwość uchwalenia budżetu Gminy. 

Ponadto, uchwalenie budżetu Gminy na 2022 r. możliwy jest z uwagi na spełnienie wskaźnika, o 

którym mowa jest w art. 243 ustawy o finansach publicznych tj. wskaźnika planowanej w 

poszczególnych latach łącznej kwoty spłaty zobowiązań w stosunku do dopuszczalnego wskaźnika 

spłaty. Planowane dochody budżetu oraz przychody z tytułu wolnych środków zaplanowane w 
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wysokości dwa miliony dziewięćset osiemdziesiąt tysięcy trzysta trzydzieści siedem złotych są 

realistyczne. Wskaźnik planowanej łącznej kwoty spłaty zobowiązań po uzgodnieniu ustawowych 

wyłączeń wynosi 3,99%. W związku z powyższym Komisja Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Rady 

Gminy Gródek pozytywnie opiniuje budżet Gminy na 2022 r. i wnioskuje o jego uchwalenie w wyżej 

wymienionych kwotach. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Gródek na 2022 r. 

Głosowało 13 radnych:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Gródek na 2022 r., została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXIII/281/21 Rady Gminy w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Gródek na 2022 r., stanowi załącznik Nr 

8 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego, radni otrzymali 

wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie, a następnie zwrócił się do Kierownika Referatu 

Moniki Kazberuk o omówienie projektu uchwały. 

Kierownik Referatu Monika Kazberuk powiedziała, że projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniu wspólnym komisji, a następnie zapytała, czy są jakieś pytania. 

Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący 

Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

Głosowało 13 radnych:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXIII/282/21 Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego., stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu) 
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Ad. 8 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych 

członków ochotniczej straży pożarnej, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie, 

a następnie zwrócił się do Kierownika Referatu o omówienie projektu uchwały. 

 Kierownik Referatu Monika Kazberuk powiedziała, że w oparciu o wnioski OSP Gródek 

i OSP Załuki, przygotowano projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

za udział w działaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych członków Ochotniczej Straży 

Pożarnej. Ekwiwalent dotyczy udziału w działaniu ratowniczym, w działaniu ratowniczym  

o charakterze zabezpieczania imprezy publicznej, a także szkoleń pożarniczych. Zaproponowano 

stawki: 27 zł za godzinę za udział w działaniu ratowniczym, 18 zł za udział w działaniu ratowniczym  

o charakterze zabezpieczania imprezy i 18 zł za udział w szkoleniu pożarniczym. 

Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący 

Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych 

członków ochotniczej straży pożarnej. 

Głosowało 13 radnych:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach ratowniczych lub szkoleniach 

pożarniczych członków ochotniczej straży pożarnej, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXIII/283/21 Rady Gminy w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za udział w działaniach 

ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych członków ochotniczej straży pożarnej., stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego 

protokołu) 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na rok 2022, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie, a następnie zwrócił się do 

Zastępcy Wójta o omówienie projektu uchwały. 

Zastępca Wójta Lilia Waraksa wskazała, iż obowiązek uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii wynika  

z dwóch aktów prawnych, a mianowicie z ustawy z dnia 26 października 1982 r. o wychowaniu 

w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz z ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o 

przeciwdziałaniu narkomanii. Zgodnie z art. 41 ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 

alkoholizmowi prowadzenie działań związanych z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów 

alkoholowych 
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oraz integracji społecznej osób uzależnionych od alkoholu należy do zadań własnych gminy.  

W szczególności zadania te obejmują: 

1) zwiększanie dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla osób uzależnionych  

od substancji psychoaktywnych i osób zagrożonych uzależnieniem; 

2) udzielanie rodzinom, w których występują problemy alkoholowe, pomocy psychospołecznej  

i prawnej, a w szczególności ochrony przed przemocą w rodzinie; 

3) prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej i edukacyjnej w zakresie 

rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii, w szczególności dla 

dzieci i młodzieży, w tym prowadzenie pozalekcyjnych zajęć sportowych, a także działań na 

rzecz dożywiania dzieci uczestniczących w pozalekcyjnych programach opiekuńczo - 

wychowawczych i socjoterapeutycznych; 

4) wspomaganie działalności instytucji, stowarzyszeń i osób fizycznych, służącej rozwiązywaniu 

problemów alkoholowych oraz problemów narkomanii; 

5) podejmowanie interwencji w związku z naruszeniem przepisów w zakresie reklamy                          

i promocji napojów alkoholowych oraz sprzedaży i podawania napojów alkoholowych 

osobom nietrzeźwym, osobom w wieku do lat 18 oraz na kredyt lub pod zastaw, a także 

występowanie przed sądem w charakterze oskarżyciela publicznego; 

6) wspieranie zatrudnienia socjalnego poprzez organizowanie i finansowanie centrów integracji 

społecznej oraz pomoc społeczna osobom uzależnionym i rodzinom osób uzależnionych, 

dotkniętych ubóstwem i wykluczeniem społecznym i integrowanie ze środowiskiem lokalnym 

tych osób z wykorzystaniem pracy socjalnej i kontraktu socjalnego. 

Realizacja powyższych zadań jest prowadzona w postaci gminnego programu profilaktyki                         

i rozwiązywania problemów alkoholowych, stanowiącego część strategii rozwiązywania problemów 

społecznych. Gminny program profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych powinien 

uwzględniać cele operacyjne dotyczące profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych, 

określone w Narodowym Programie Zdrowia i jest uchwalany corocznie przez radę gminy. Zgodnie  

z art. 10 ustawy o przeciwdziałaniu narkomanii - przeciwdziałanie narkomanii również należy do 

zadań własnych gminy, obejmujących: 

1) zwiększanie dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla osób uzależnionych                   

i osób zagrożonych uzależnieniem; 

2) udzielanie rodzinom, w których występują problemy narkomanii, pomocy psychospołecznej i 

prawnej; 

3) prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej, edukacyjnej oraz szkoleniowej                     

w zakresie rozwiązywania problemów narkomanii, w szczególności dla dzieci i młodzieży, w 

tym prowadzenie zajęć sportowo-rekreacyjnych dla uczniów, a także działań na rzecz 

dożywiania dzieci uczestniczących w pozalekcyjnych programach opiekuńczo-

wychowawczych i socjoterapeutycznych; 

4) wspomaganie działań instytucji, organizacji pozarządowych i osób fizycznych, służących 

rozwiązywaniu problemów narkomanii; 

5) pomoc społeczną osobom uzależnionym i rodzinom osób uzależnionych dotkniętym 

ubóstwem i wykluczeniem społecznym i integrowanie ze środowiskiem lokalnym tych osób z 

wykorzystaniem pracy socjalnej i kontraktu socjalnego. 
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W celu realizacji powyższych zadań Wójt opracowuje projekt Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii i przedkłada do uchwalenia radzie gminy. Przy opracowaniu Programu 

należy wziąć pod uwagę cele operacyjne dotyczące przeciwdziałania narkomanii, określone w 

Narodowym Programie Zdrowia. Przedłożony projekt Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 r. wpisuje się w Gminną 

Strategię Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Gródek na lata 2016-2024. Program 

uwzględnia cele operacyjne dotyczące profilaktyki i rozwiązywania problemów związanych 

zużywaniem substancji psychoaktywnych, określone w Narodowym Programie Zdrowia na lata  

2021-2025. Program został opracowany również w oparciu o wyniki Diagnozy problemów 

społecznych na terenie Gminy Gródek, zrealizowanej w 2021 r. przez zespół Krajowego Ośrodka 

Kształcenia Administracji z siedzibą w Krakowie.  Program zakłada, iż zadania określone dla gmin w 

ustawach oraz Narodowym Programie Zdrowia będą realizowane w sześciu obszarach, dla których 

wyznaczone zostały zadania oraz działania szczegółowe. Nadrzędnym celem Programu jest 

intensyfikacja działań profilaktycznych i edukacyjnych dla mieszkańców, a w szczególności do dzieci 

i młodzieży, w celu uświadomienia zagrożeń wynikających z uzależnień. 

Na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy w dniu 28 grudnia 2021 r. Radny Marek 

Antonowicz zapytał o skalę problemu w Gminie Gródek w zakresie szkodliwego spożywania 

alkoholu. W odpowiedzi na to pytanie Zastępca Wójta Lilia Waraksa wskazała, że ze sprawozdań 

Zespołu ds. prowadzenia działań wynikających z instytucji prawnej zobowiązania do leczenia, 

funkcjonującego w ramach Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych wynika, iż w 

2021 r. zostało zgłoszonych 7 wniosków o podjęcie czynności zmierzających do orzeczenia o 

zastosowaniu obowiązku poddania się leczeniu odwykowemu, z tego do Sądu Komisja przekazała 4 

wnioski. Obecnie aktywnych jest 17 spraw. Należy wskazać, iż zgodnie z ustawą o wychowaniu w 

trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi Gmina Komisja podejmuje czynności zmierzające do 

orzeczenia o zastosowaniu obowiązku poddania się leczeniu odwykowemu wobec osób 

uzależnionych, które w związku z nadużywaniem alkoholu powodują rozkład życia rodzinnego, 

demoralizację małoletnich, systematycznie zakłócają spokój lub porządek publiczny. Osoba, której 

zachowanie wypełnia ustawowe przesłanki jest wzywana na rozmowę motywującą do zaprzestania 

tych działań. O ile osoba wezwana nie zgodzi się dobrowolni poddać leczeniu, a wstępne czynności 

przeprowadzone w sprawie, m.in. rozmowa ze specjalistą psychoterapii    w punkcie konsultacyjnym, 

uzasadniają kontynuowanie postępowania - Gminna Komisja kieruje taką osobę na badanie przez 

biegłych: psychologa i psychiatrę, w celu wydania opinii w przedmiocie uzależnienia od alkoholu i 

wskazania rodzaju zakładu leczniczego. Po zgromadzeniu niezbędnej dokumentacji, Gminna Komisja 

skład wniosek o wszczęcie postępowania do sądu rejonowego. Generalnie, z badania w ramach 

Diagnozy problemów społecznych w Gminie Gródek wynika, iż alkoholizm jest najbardziej 

widocznym z problemów w naszej Gminie – wskazało go 94% uczestniczących w ankiecie.  

Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący 

Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii 

na rok 2022. 
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Głosowało 13 radnych:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXIII/284/21 Rady Gminy w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022, stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego 

protokołu) 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady Gminy 

Gródek na 2022 r., radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie wskazał, 

iż zgodnie z przepisami, sesja powinna być zwołana, przynajmniej raz w kwartale. W razie potrzeb, 

zwołane są sesje nadzwyczajne. Do każdego porządku sesji można wnieść sprawy, które są pilne do 

rozpatrzenia. Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Finansów i Rolnictwa Grzegorz Borkowski, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie planu pracy Rady 

Gminy Gródek na 2022 r. 

Głosowało 13 radnych:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie planu 

pracy Rady Gminy Gródek na 2022 r., została podjęta. 

(Uchwała Nr XXXIII/285/21 Rady Gminy w sprawie planu pracy Rady Gminy Gródek na 2022 r., stanowi załącznik Nr 12 

do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 11 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza poprosił Kierownika Referatu, żeby odniosła się do pytania  

z posiedzenia wspólnego komisji, odnośnie przychodni. 

 Kierownik Referatu Monika Kazberuk wskazała, że godnie z ustawą o drogach publicznych 

jest to droga zaliczona do kategorii dróg gminnych. Ma nadany numer i zgodnie z ewidencją 

prowadzoną w Starostwie jest własnością Gminy Gródek. Jedna działka, która stanowi, główny ciąg 

drogi jest własnością Gminy Gródek. Na samym wjeździe, od ulicy Chodkiewiczów działka stanowi 

współwłasność Gminy z osobą fizyczną. W przypadku przygotowywania dokumentacji projektowej 

należałoby wziąć pod rozwagę, czy nie poszerzyć tego odcinka i nie uregulować tej kwestii. 
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 Wójt Gminy Wiesław Kulesza odniósł się do pytania odnośnie zamiany Boryku. Lasy 

Państwowe żądają od nas jakiegokolwiek materiału planistycznego w celu określenia przeznaczenia 

tego gruntu, gdyby doszło do zamiany. Zmierzamy w kierunku utworzenia planu zagospodarowania 

przestrzennego. W tej chwili, jesteśmy na etapie studium uwarunkowań zagospodarowania 

przestrzennego na terenie naszej gminy. Ujmiemy to oczywiście w studium. Jednakże, Lasy 

Państwowe, rozważają, czy studium będzie dostatecznym dokumentem planistycznym, który pozwoli 

na podjęcie decyzji o zamianie przez kierownictwo. W Lasach Państwowych, decyzje zapadają na 

szczeblu ministerialnym. Ponadto, należy wykazać, że te obiekty, które znajdują się w Boryku są 

gminne. Wówczas, będzie można załatwić tę sprawę w inny sposób. Zamiana dotyczyłaby tylko tego 

terenu sensu stricto i w zakresie tak zwanej zmiany klasyfikacji gruntów.  

 Radna Alina Gościk wskazała, że droga Wiejki - Jałówka i Podozierany – Jałówka jest to droga, 

po której ludzie codziennie jeżdżą do pracy, do urzędów i lekarza. Przynajmniej raz w tygodniu, 

mieszkańcy Wiejek, Podozieran i nie tylko jeżdżą do cerkwi i do kościoła. Ludzie jeżdżą także do 

swoich bliskich i znajomych na cmentarz prawosławny i katolicki. Jest to droga, po której w związku 

z zaistniałą sytuacją intensywnie jeździły i jeżdżą samochody wojskowe. Jest to droga, po której 

jeżdżą też lekarze, pielęgniarki, rehabilitanci do swoich podopiecznych z Fundacji Hospicjum Proroka 

Eliasza z Michałowa. Jest to droga, po której dowożone są dzieci niepełnosprawne do szkoły  

w Białymstoku. Proszę o wzięcie pod uwagę modernizację tej drogi, w przypadku powstania jakichś 

nowych programów rządowych. Może należałoby porozumieć się z Burmistrzem Michałowa 

w sprawie modernizacji. Odcinek drogi należy także do Michałowa.  

 Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że od lat zmierzamy w kierunku modernizacji dróg 

powiatowych na terenie Gminy Gródek. Wszyscy wiemy, że drogi powiatowe to są te drogi, które 

łączą nasze miejscowości. Zawsze w swoich działaniach, mieliśmy to na uwadze. Żadna droga 

powiatowa, nie powstałaby, gdybyśmy nie poparli inicjatywy modernizacji danej drogi. Odbywa się to 

na podstawie wniosku. Deklarujemy 50% wkładu własnego. W oparciu o to, zmodernizowaliśmy 

sporo dróg. Liczymy na to, że dojdzie do skutku modernizacja drogi powiatowej przez miejscowość 

Wiejki. To przedsięwzięcie także wymaga 50 % wkładu Gminy. Zadanie to jest ujęte w budżecie. 

Wójt Gminy poinformował, że Zarząd Dróg Powiatowych przekazał informację, że na terenie Gminy 

Gródek mają powstać w najbliższym czasie inwestycje: przebudowa drogi powiatowej przez Wiejki, 

opracowanie dokumentacji z rozbudową drogi powiatowej z przejściem przez miejscowość Słuczanka, 

opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę z rozbudową drogi powiatowej Jałówka – 

Bobrowniki na odcinku Mostowlany – Bobrowniki w kierunku Jałówki, usprawnienie odwodnienia  

w ciągu drogi powiatowej, wzmocnienie nawierzchni na odcinku od skrzyżowania Bielewicze – 

Straszewo. Uważam, że droga Wiejki – Jałówka powinna być w miarę szybko zrealizowana. Przy 

naszym skromnym budżecie, musimy zapewnić środki na wkład własny. Wniosek Radnej Aliny 

Gościk należy wziąć pod uwagę przy projektowaniu kolejnych budżetów. 

 Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk powiedział, że na ostatniej sesji pan Sołtys Andrzej 

Niesterczuk złożył wniosek w sprawie poprawy nawierzchni drogi. Do Urzędu wpłynęło pismo z 

Powiatowego Zarządu Dróg w odpowiedzi na pismo z dnia 15 grudnia w sprawie utwardzenia drogi 

powiatowej na odcinku od miejscowości Mieleszki do miejscowości Mieleszki – Kolonia. Powiatowy 

Zarząd Dróg w Białymstoku informuje, że w budżecie Powiatu Białostockiego w 2022 r., zostały 

zaangażowane znaczne środki finansowe na zadania inwestycyjne i dokumentacje projektowe 

w piętnastu gminach położonych na terenie powiatu białostockiego. Wobec powyższego wnioskowane 

zadania w zakresie opracowania dokumentacji projektowej będzie przedmiotem spotkań i ustaleń  

w kolejnych latach. Nie wyklucza to doraźnej poprawy drogi w postaci podsypania, ale kompleksowa 

naprawa nastąpi przy współpracy z powiatem w kolejnych latach.  
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 Radny Janusz Michał Cimochowicz powiedział, że w miarę ewentualnego dopływu środków, 

zewnętrznych, proszę o modernizację dróg gminnych, na niewielkich odcinkach we wsi Zielona. Są to 

odcinki dwustu, trzystumetrowe. Położenie miejscowości jest takie, że drogi są położone w terenie 

pagórkowatym. Drogi te biegną pod kątem, a ich nawierzchnia jest niszczona systematycznie przez 

samochody wywożące drewno z lasu. W sezonie są trasy turystyczne, ale obfite opady deszczu, 

szczególnie w tym roku, powodują, że na skutek zalewania nawierzchni powstają wielkie wyrwy. I już 

wielokrotnie i Gmina, i Nadleśnictwo Waliły naprawiało te drogi, żwirując. Niestety, to nie przynosi 

efektu. Dla wygody mieszkańców dobrze byłoby to zrobić. Druga sprawa związana jest gospodarką 

odpadami. Należy zachęcać osoby, które sezonowo przebywają na terenie naszej gminy, żeby składały 

deklarację, bo kosztów nam nie ubędzie, a powstaje problem zaśmiecania poboczy dróg i lasów. 

Śmieci są także wyrzucane do koszy przy przystankach autobusowych. W związku z tym, w trosce o 

ład i porządek w gminie wnoszę, aby jakieś kroki w tym kierunku przedsięwziąć. 

 Wójt Gminy Wiesław Kulesza wskazał, że w budżecie, o czym nie mówiłem przy omawianiu 

projektu, są określone środki przeznaczone na przygotowanie dokumentacji, między innymi przez 

miejscowość Zubki. Po kolei, małymi krokami dojdziemy do tych dróg. Natomiast, jeżeli chodzi o 

odpady, podejmujemy cały czas kroki, które dążą do tego, żeby uszczelnić system. 

 

Ad. 12 

Sołtys sołectwa Waliły Renata Zawadzka powiedziała, że w tym roku u nas mają się odbyć 

dożynki. W związku z tym chciałabym poruszyć kwestię braku prądu na naszej działce.  

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że został już złożony wniosek w tej sprawie, 

także mamy to na względzie. Myślę, że sobie z tym poradzimy do czasu imprezy. 

Sołtys Halina Lisowska podziękowała za wyżwirowanie drogi w Borkach. Zawnioskowała 

także o naprawę drewnianego mostu na Kondycji. Pani sołtys powiedziała, że droga od Nowosiółek, 

była żwirowana, ale jest na niej zbyt duży ruch. Po prostu to nic nie dało, szkoda pieniędzy. Nadal  

w drodze są dziury. Trzeba zrobić asfalt.  

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że most znajduje się na drodze powiatowej. 

W tej sprawie występowaliśmy już z wnioskiem do Powiatu. Odpowiedź była taka, że koszt takiej 

inwestycji, w fazie projektowania, biorąc pod uwagę most i duży odcinek drogi, był bardzo duży. 

Właśnie przebudowa mostu to ogromne koszty. W tamtym czasie określono, że nie ma funduszy 

na ten cel. Spróbujemy rozwiązać to w inny sposób. W ostatnim czasie, często nawiązujemy 

współpracę z Lasami Państwowymi. Może takie trójstronne porozumienie, pomogłoby rozwiązać 

problem. Na tę chwilę stosujemy drobne podsypki, ale tak jak Pani sołtys zauważyła, wszystko zależy 

od aury pogodowej. Wiadomo, że czasami te wywózki odbywają się w nieodpowiednim momencie. 

Nawet jak droga jest wyrównana to przy odwilży ciężki sprzęt rujnuje ją całkowicie. Uważam, że 

należy ponowić wniosek do Powiatu w tej sprawie.  

Sekretarz Gminy Roman Łoziński poinformował o tym, że do Urzędu wpłynęło pismo od 

Wojewody Podlaskiego informujące, że rolnicy, jak również przedsiębiorcy prowadzący działalność 

hotelarską, agroturystyczną oraz działalność gastronomiczną na terenach tych miejscowości, które są 

w tej strefie z ograniczonym dostępem, że te osoby czy ci przedsiębiorcy będą mogli ubiegać się o 

rekompensatę w związku z wprowadzonymi ograniczeniami. Szczegółowa informacja jest 

zamieszczona na stronie Biuletynu Informacyjnego Urzędu Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego. Na 

naszej stronie internetowej również pojawi się komunikat. Następnie poinformował, że 7 stycznia 

Urząd Gminy będzie nieczynny, bowiem zgodnie z Kodeksem Pracy odbieramy dzień wolny za 
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pierwszego stycznia, który to przypada w sobotę. W związku z tym też pojawi się komunikat na ten 

temat i na naszej stronie internetowej, jak również będzie wywieszona informacja na drzwiach 

wejściowych do Urzędu.  

Przewodniczący Rady Wieczysław Gościk z okazji zbliżającego się nowego 2022 r. wszystkim 

mieszkańcom naszej gminy życzę dużo zdrowia, wszelkiej pomyślności, sukcesów w życiu osobistym, 

w pracy zawodowej, a tym, którzy jeszcze będą obchodzili Święta Bożego Narodzenia zdrowych, 

spędzonych w gronie rodzinnym Świąt i bogatego Świętego Mikołaja.  

Radny Jerzy Gryc podziękował mieszkańcom gminy, którzy się zaszczepili, bo dzięki ich 

rzetelnemu podejściu do sprawy „Szczepimy się” Gmina pozyskała milion złotych.  

Radna Alina Gościk poinformowała, że Szkoła Podstawowa w Gródku przystąpiła do projektu 

„Wszystkie dzieci zbierają elektrośmieci”. Zbieramy komputery, drukarki, monitory, telefony, sprzęt 

RTV, AGD, baterie, akumulatory, kable, tusze atramentowe, nie zbieramy tonerów i świetlówek. 

W zamian za przyniesiony zużyty sprzęt elektroniczny i elektryczny szkoła otrzyma bon, który 

wykorzysta na nagrody rzeczowe w postaci sprzętu sportowego lub materiałów biurowych. Jedynym 

warunkiem jest mobilizacja do działania, porządki domowe i chęci. Do naszej szkolnej akcji mogą 

również przyłączyć się firmy i instytucje, które oddadzą bezpłatnie zużyty sprzęt na rzecz naszej 

szkoły. Im więcej sprzętu uzbieramy, tym większy bon otrzymamy. Termin akcji jest do 21 stycznia 

2022 r., a miejsce akcji, gdzie przynosimy ten zużyty sprzęt jest to Punkt Selektywnego Zbierania 

Odpadów Komunalnych, tak zwany PSZOK, zlokalizowany obok Targowiska Gminnego. Odpady 

można dostarczyć w godzinach pracy punktu. Radna podziękowała pracownikom Urzędu Gminy 

Gródek za pomoc, a szczególnie pani Urszuli Wołosewicz za pomoc w organizacji akcji. Bardzo 

zachęcam do przynoszenia tych niepotrzebnych, już zużytych rzeczy. Za każdą tonę, zebranych 

sprzętów, szkoła otrzyma sto złotych.  

Wójt Gminy Wiesław Kulesza podziękował Radnym za decyzje, które podejmowali dla rozwoju 

naszej gminy, żeby budżet zrealizować jak najlepiej. Podziękował także sołtysom za współpracę, 

wszystkim pracownikom Urzędu, kierownikom referatów, za organizację pracy w Urzędzie oraz 

płynność w realizacji prowadzonych spraw. Wójt złożył wszystkim życzenia świąteczne  

i noworoczne. 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady poinformował, iż radni nie zgłosili uwag ani uzupełnień do 

udostępnionego na stole protokolanta protokołu z XXXII Sesji Rady Gminy Gródek. W związku 

z powyższym, poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowało 12 radnych:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

nieoddany głos – 1. 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że 

protokół z XXXII Sesji Rady Gminy został przyjęty, a następnie zostanie podpisany. 
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Ad. 14 

Przewodniczący Rady oznajmił, że porządek obrad XXXIII Sesji Rady Gminy został 

zrealizowany. Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował radnym oraz wszystkim uczestnikom 

sesji, a następnie zamknął obrady stwierdzając „Zamykam obrady XXXIII Sesji Rady Gminy 

Gródek”. 

Sesja Rady Gminy zakończyła się o godzinie 12:12.  

 

Integralną część protokołu stanowią załączniki wymienione poniżej: 

1. Projekt porządku obrad; 

2. Lista obecności radnych; 

3. Lista obecności zaproszonych gości; 

4. Lista obecności sołtysów; 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym; 

6. Uchwała Nr XXXIII/279/21 Rady Gminy Gródek w sprawie w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2021 r.; 

7. Uchwała Nr XXXIII/280/21 Rady Gminy Gródek w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Gródek na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2037; 

8. Uchwała Nr XXXIII/281/21 Rady Gminy Gródek w sprawie w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Gródek na 2022 r.; 

9. Uchwała Nr XXXIII/282/21 Rady Gminy Gródek w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług  

w zakresie publicznego transportu zbiorowego;  

10. Uchwała Nr XXXIII/283/21 Rady Gminy Gródek w sprawie w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego za 

udział w działaniach ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych członków ochotniczej straży pożarnej; 

11. Uchwała Nr XXXIII/284/21 Rady Gminy Gródek w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022; 

12. Uchwała Nr XXXIII/285/21 Rady Gminy Gródek w sprawie planu pracy Rady Gminy Gródek na 2022 r.; 

13. Imienny wykaz głosowań przez radnych; 

14. Potwierdzenie odbioru materiałów na XXXIII Sesję Rady Gminę Gródek; 

15. Nagranie z obrad XXXIII Sesji Rady Gminy Gródek. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

           Przewodniczący Rady  

    

 

                 Wieczysław Gościk            

                 Protokołowała 

   

podinspektor Katarzyna Anchimowicz 


